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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 11/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 17 de juny de 2013 
Horari: 19.35 h a 21 h 
Lloc: auditori del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Houcine Karazi El Hach, vocal entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils  
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Josep Escartín Laurito, Síndic de Greuges Municipal de Sabadell 
Susana Gallego González, comissionada de Relacions Ciutadanes 
Josep Serrano Blanquer, cap del Servei de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes 
Eva Vives, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Emila Fernandez Romero, vocal de les entitats culturals 
Bahoreh Kebbeh Sansireh, vocal del grup altres entitats 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Ramon Burgués Salse, president 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2012. 
3. Resultat del procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a 

l’Ajuntament de Sabadell. 
4. Presentació de les línies de treball de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions.  
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, la senyora Cristina Moreno Ramos, vocal 
regidora de la llista més votada de la ciutat, que presideix la sessió d’acord amb l’esmentat 
article, en substitució del president, el senyor Ramon Burgués Salse, declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La Sra. Cristina Moreno disculpa el Sr. Ramon Burgués, que, per motius d’agenda, no hi ha 
pogut assistir. També presenta la nova comissionada de Relacions Ciutadanes, la Sra. 
Susana Gallego. 

 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
L’acta de la sessió anterior, del dia 22 d’abril, s’aprova per unanimitat dels assistents, 
per votació ordinària. 

 
 
2. Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2012  

 
La Sra. Moreno dóna la benvinguda al senyor Josep Escartín, síndic de greuges 
municipal de Sabadell. Ens informa que el Sr. Escartín ha vingut a explicar els aspectes 
més rellevants de la memòria de l’any 2012. 
 
El Sr. Escartín comenta que s’ha fet un canvi de reglament i això permet que les 
memòries es presentin per districte 
 
L’equip tècnic que treballa al síndic està format per dues funcionàries, una advocada i 
l’altra administrativa. Una persona que treballa a hores i ell. El pressupost amb què 
compten és de 15.760 € / any. 
 
Inicialment el ciutadà presenta una queixa que es pot admetre a tràmit o no. Si s’admet 
a tràmit, sobre l’expedient que pot acabar a l’administració o bé en una resolució del 
Síndic. Explica que per tal de redactar la resolució el Síndic demana informació a 
l’Ajuntament i es fa una actuació investigadora jurídica amb l’advocat del Síndic. 
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Ens fa saber que en la resolució pot haver-hi greuge, que significa que l’actuació 
municipal, en opinió del Síndic, és diferent i, per tant, es recomana a l’Ajuntament que 
rectifiqui aquell acte. 
 
D’altra banda, també pot ser que no hi hagi greuge i que l’actuació municipal hagi estat 
la correcta. També es pot produir el cas que es resolgui durant la tramitació si 
l’Ajuntament de Sabadell rectifica. 
 
Expressa que en general el Síndic ha atès 1.098 persones i que els canals d’entrada al 
Síndic han estat personals o bé per correu electrònic. Han obert 196 expedients, han 
redactat 247 resolucions i han proposat 42 recomanacions a l’Ajuntament, de les quals 
el 76% han estat acceptades i el 24% restant és encara en procés. 
 
Pel que fa al nostre districte, els temes més recurrents han estat: habitatge, urbanisme, 
pensions de invalidesa no contributives... i com a rellevant dir que cap ciutadà ha vingut 
per tema de multes quan en altres districtes és el tema més recorrent. 
 
El percentatge de queixes d’aquest Districte respecte a la població és del 0,05%. 
 
S’obre el torn de paraules: 
 
La Sra. Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran, manifesta que 
sempre li estacionen davant del seu gual. 
 
El Sr. Josep Escartín li respon que hauria de trucar a la policia municipal i en cap cas 
enfrontar-s’hi. 
 
El Sr. Houcine Karazi El Hach, vocal entitats culturals, comenta que a la plaça de Can 
Piteu hi ha habitatge de Vimusa on no paguen la comunitat. 
 
El Sr. Josep Escartín li respon que el problema de no pagar la comunitat és un 
problema civil, que qui té el poder d’obligar és un jutge, no l’Administració. En tot cas, el 
que pot fer és un escrit a Vimusa reclamant les quotes. 
 
El Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, exposa que hi ha moltes famílies 
que no tenen aigua a les seves vivendes i serveis socials no ho paga. 
 
El Sr. Josep Escartín li respon que, en relació amb la falta d’aigua als habitatges, fins i 
tot si estan ocupats però hi ha menors vivint o persones vulnerables, l’Ajuntament de 
Sabadell fa un escrit a la companyia d’aigües perquè en pugin tenir. En tot cas, li fa 
saber que poden acordar una trobada amb el vocal per tal de mirar cas per cas. 
 
La Sra. Cristina Moreno dóna les gràcies el Sr. Josep Escartín per la seva intervenció i 
la seva dedicació. 
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3. Resultat del procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a 
l’Ajuntament de Sabadell 
 
Pren la paraula el Sr. Andreu Barea, coordinador dels districtes 4 i 7. El Sr. Barea 
explica que aquest és el resultat del procés que es va endegar fa uns mesos quan el Ple 
municipal va aprovar una moció a favor de racionalitzar, simplificar i facilitar els tràmits 
que els ciutadans i usuaris o organismes fan davant de l’Ajuntament. 
 
Després d’analitzar les enquestes que es van fer a representants dels òrgans de 
participació del Consell de ciutat, consells de districte, consells sectorials, Pacte Local 
per l’Ocupació, Taula de Mobilitat i Protocol de Sostenibilitat i del Rodal, es va fer una 
revisió de normes procediments i tràmits administratius que ajudessin a simplificar els 
tràmits que es fan a l’Ajuntament. 
 
Els eixos en què es basa aquesta simplificació són: Reduir tràmits, simplificar la 
documentació que es demana, reduir els terminis de resolució i prestar serveis de més 
qualitat als ciutadans. 
 
No obstant això, cal destacar que hi ha tràmits que, tot i ser extensos i densos, no 
poden ser modificats per la complexitat de la llei que els regula (exemple: les 
subvencions). 
 
Per últim, la regidora exposa que l’objectiu final de l’Ajuntament de Sabadell és 
aconseguir que els tràmits siguin com més àgils i fàcils millor i que no siguin un obstacle 
per als ciutadans. Millorant tots els tràmits que siguin susceptibles de poder-se fer. S’ha 
creat una oficina de qualitat per recollir les millores i implementar-les. És un pas 
endavant en la cerca d’una millora contínua. La idea és treballar transversalment per tal 
que la informació pugui arribar a tot arreu. 
 
 

4. Presentació de les línies de treball de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes 
 
El senyor Josep Serrano Blanquer, cap de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes, explica 
que al marge de la informació i presentació que es fa mitjançant projecció d’ordinador 
de tots els punts es pot fer arribar més informació a qui pugui necessitar-la.  
 
A continuació es transcriu la informació projectada: 

 
“GESTIÓ DEL CICLE DE L’AIGUA 
Gestió del sistema de sanejament en alta de les aigües residuals 
EDAR Riu Sec 
EDAR Riu Ripoll 
Estacions de bombejament de Sant Oleguer, Can Roqueta i el Poblenou 
Emissari de retorn d’aigües depurades al riu Ripoll i la seva estació de bombeig del 
molí d’en Torrella. 
Xarxa SICARS 
Mesura en continu mitjançant sensors i sondes de pH, Conductivitat, Sòlids en 
suspensió, Demanda química d’oxigen, Amoni, Nitrats i Ortofosfats. 
Altres 
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EDAR la Salut 
EDAR Parc Sant Julià 
EDAR Juan Ramón Jiménez 
EDAR Lliga Protectora 
Programa de seguiment i control de les indústries 
Protocols 
Ajuntament de Sant Quirze. 
Ajuntament de Sentmenat i Consorci del Besòs 
Ajuntament de Terrassa 
Ajuntament de Castellar del Vallès 
Ajuntament de Barberà del Vallès 
Seguiment de la qualitat de les aigües superficials i subterrànies 
Qualitat de les lleres 
Riu Ripoll 
Riu Sec 
Programa de vigilància 
21 fonts naturals del terme municipal 
Sèquia Monar 
Pous municipals 
Terciari de Sant Vicenç de Jonqueres 
Subministrament aigües potables i no potables 
Tarifes subministrament aigües potables i no potables 
Pla Director d’utilització d’aigües potables 
Pla Director d’utilització d’aigües no potables 
Reglament de sanejament 
Reglament de subministrament aigua 
Ordenança estalvi d’aigua 
Concessió aigües regenerades EDAR Riu Sec 
Programa seguiment qualitat aigües reg 
 
SOSTENIBILITAT URBANA 
Gestió energètica 
Campanya diagnòstics energètics a establiments comercials 
Campanya comptadors intel·ligents 
Programa 50/50 escoles 
Actuació eficiència energètica Escola Illa 
Punts de recarrega de vehicles elèctrics 
Pla per la millora de l’enllumenat i contra la contaminació Lluminosa 
Protocol d’actuació en episodis de contaminació de l’aire. 
Protocol per a la sostenibilitat 
Plans estratègics 
Estratègia Municipal per a la Mitigació del Canvi Climàtic a Sabadell 2008-2012 
Seguiment de l’AGENDA 21+10 
Gestió i aplicació de l’ordenança de soroll i vibracions 
Pla d’Acció Local de Qualitat Acústica 
Redacció i aprovació del Pla de Qualitat de l’aire 
Redacció i aprovació de l’Ordenança sobre contaminació lumínica. 
Educació ambiental 
Agenda 21 Escolar de Sabadell d’educació ambiental en el marc de la Ciutat i 
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Escola. 
Jornada “Fem Dissabte” 
Taller d’estalvi d’aigua per a les escoles 
Festa del Parc Agrari 
Convocatòries 
“Blocs del Planeta – Blocs educatius de Sostenibilitat de Sabadell” 
1a edició dels Premis Sabadell Sostenible. 
Xarxes 
Xarxa de Pobles i Ciutats per a la Sostenibilitat 
Xarxa d’Escoles per a la Sostenibilitat de Catalunya 
 
GESTIÓ DEL RODAL 
Prevenció d’incendis 
Pla de prevenció d’incendis (PPI) 
Campanyes anuals de prevenció 
Plans Tècnics de Gestió i Millora Forestal 
Agrupació de Defensa Forestal 
Plans Especials 
Pla Especial de Camins 
Pla Agroforestal de Llevant 
Informes 
Tècnics ambientals 
Disciplina urbanística 
Protocols 
Protocol d’actuació per protegir la fauna i la flora autòctona quan es fan obres 
Protocol d’actuació de l’Ajuntament de Sabadell amb l’Agrupació de Defensa 
Forestal 
Protocol d’actuació per batudes de caça del senglar amb arma de foc. 
Protocol d’actuació per a la gestió d’espècies de fauna salvatge autòctona i altres 
animals morts o ferits. 
Protocol d’actuació davant situacions d’emergència: nevades, baixes temperatures, 
onada de calor i fort vent. 
Protocol d’incendis forestals d’acord amb el Pla d’Actuació Municipal. 
Hortes 
Reglament de règim d’us dels horts 
Gestió d’Horta Municipal 
Horta de Can Roqueta 
Horta de Can Bages 
Horta d’en Romau 
Horta dels Plàtans 
Horta de la Verneda de Can Deu 
Horta del Prat Vell 
Comunitats de regants 
Comunitat de regants sèquia Monar 
Comunitat de regants Horta d’en Romau 
Reglamentació, manteniment i activitats 
Ordenança de Protecció del rodal 
Autoritzacions activitats 
Clausura d’abocadors 
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Manteniment de camins 
Xarxes 
Xarxa de Custòdia del Territori (XCT) 
FEDENATUR 
Protocol del Rodal 
 
PARCS PERIURBANS 
Parc Agrari 
Gestió de les finques 
Gestió de la vinya 
Mongeta del Ganxet 
Autoritzacions de caça 
Àrea d’estada Sant Julià d’Altura 
Manca de garantia “Parc Agrari de Sabadell” 
Fundació Miquel Agustí 
Registre de varietats vegetals 
Campus d’Estiu Jaume Bros 
Parc del Ripoll 
Gestió de la fauna ictícola 
Conveni Governança Ambiental 
Àrea d’estada Sant Vicenç de Jonqueres 
Eliminació de canya 
Neteja de guals 
Protocol risc d’avinguda 
Parc de la Salut 
Autoritzacions d’ús de l’espai públic 
Manteniment del Parc de la Salut” 

 
També ha recordat que l’energia és un factor clau per definir el benestar i que es 
treballa per trobar una vessant respecte al petroli. En aquesta recerca ja es pot destacar 
que Sabadell és la primera ciutat d’Espanya a posar carregadors per a vehicles 
elèctrics, que es treballa perquè els edificis tinguin dipòsit d’aigües pluvials i s’ha posat 
en marxa el programa 50/50 que consisteix a promocionar entre les escoles l’estalvi 
d’aigua, de tal manera que de l’import que hagin estalviat entre l’any anterior i actual el 
50% el retornen a l’escola en forma de material. 
 
Continua recordant, ara respecte al rodal, que encara queden camins per recuperar i 
s’aconseguiran definir fins a 160 km per poder caminar, anar en bici, etc, sense oblidar 
que en els últims anys s’ha recuperat el Ripoll, que ha tornat a ser un riu, però un riu 
molt feble i que s’ha de cuidar. 
 
S’obre el torn de paraules: 
 
El Sr. Joaquín Morales Elena, vocal del PSC, comenta que s’haurien d’abaixar l’alçada 
de l’enllumenat públic ja que hi ha molts indrets que els arbres tapen la llum. 
 
El Sr. Serrano comenta que són coneixedors i que s’ha de millorar aquest aspecte. 
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El Sr. Joaquín Morales Elena, vocal del PSC, comenta que si vas en bici des de 
Sabadell a Barberà pel riu Ripoll no és continu tot el tram. Hi ha un moment que has de 
traspassar una carretera. Pensa que és molt perillós i a més assenyala que hi passen 
moltes famílies. 
 
El Sr. Serrano diu que aquest tram pertany al terme municipal de Barberà del Vallès, i 
en tot cas en pren nota per comentar-los-ho. 

 
 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat 
 
Aquest punt es posposa per la següent sessió. 
 
 

6. Comunicacions  
 
El Sr. Barea informa que el marcador pantalla TUS de la pl. de Karl Marx està 
completament reparat i operatiu, però el cap de setmana del dia 1 de juny es van robar 
els components del quadre elèctric (l’armari verd del costat) que s’estan reposant per a 
la connexió definitiva. 
 
Per últim, la Sra. Moreno informa que en l’últim Ple municipal es va aprovar la 
construcció d’una cimentera al polígon de Can Roqueta.  

 
 
7. Torn obert de paraules 

 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, en relació a la cimentera 
expressa la seva negativa i pensa que sempre tot aquest tipus d’activitats van a parar al 
barri de Torre-romeu. 
 
El Sr. Barea li fa saber que hi haurà uns controls que igual que altres tipus d’indústries 
tenen una normativa molt estricte i se’ls exigeix uns requisits que abans no existien. A 
més assenyala que no estarà a l’aire lliure. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, pregunta si tenim resposta del 
ema del bus. 
 
El Sr. Barea li comenta que la TUS no presta servei nocturn de bus. Les línies nocturnes 
són les operades per transports interurbans en concessió de la Generalitat qui 
cobreixen parcialment la ciutat. Merinals, Can Rull, Can Llong, Ca n'Oriac, Can Deu i en 
aquest sentit també Torre-romeu, Can Roqueta i el Poblenou queden sense cobertura 
"directa" havent de fer desplaçaments a peu importants fins a la parada. 
 
A títol informatiu posar el servei de TUS suposaria com a mínim entre 150 i 200.000 
€/any, només bus i conductor, sense comptar que hauria d'haver personal i taller de 
guàrdia, que incrementarien el cost, a banda que caldria redissenyar el servei pel que 
fan totalment inviable prestar des de TUS. 
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La Sra. Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran, pregunta quan 
s’obrirà el nou centre cívic. 
 
El Sr. Barea respon que l’obra ja està finalitzada i que ara falta dotar-la. S’està tramitant 
subvencions. 

 
 
I no havent més temes a tractar, la senyora Cristina Moreno dóna les gràcies als assistents 
per les seves aportacions desitjant-los unes bones vacances 
 
La presidenta delegada aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta 
acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

La presidenta delegada 
 


